
 
 

SCHRIFTELIJKE VRAGEN, ex artikel 39 Reglement van Orde 

  

Gericht aan lid GS 
 

Johannes Kramer 

Inleidende toelichting 
(facultatief) 

In eerdere plannen was het de bedoeling dat de sneltrein tussen 
Leeuwarden en Groningen vanaf 2019 ieder half uur zou gaan 
rijden. Daarvoor zouden aanpassingen gerealiseerd worden aan 
het spoor bij Leeuwarden, waarbij een gedeelte van de stationskap 
moet verdwijnen. 
Naar nu blijkt vindt de Rijksdienst voor Cultureel Erfgoed dat 
onwenselijk.  
Het Leeuwarder gemeentebestuur moet de verbouwing daarom 
heroverwegen, waardoor het hele proces vertraging oploopt en er 
in ieder geval niet al vanaf 2019 een halfuur dienst op dit traject 
kan worden gerealiseerd. 
 
Wij stellen daarom de volgende vragen: 

Vraag / vragen 
 
 

1. Is de gedeputeerde op de hoogte van bovengenoemde 

vertraging in deze plannen en heeft hij hierover al contact 

met de vervoerder en de betrokken overheden? 

 

2. Kan de gedeputeerde aangeven hoeveel vertraging door 

deze ontwikkeling is voorzien in de plannen? 

 

 

3. Veel reizigers kiezen weer voor de auto als het openbaar 

vervoer geen comfortabele oplossing voor hen is. Kan de 

gedeputeerde aangeven wat de te verwachten schade is 

aan de bezetting op deze belangrijke treinverbinding, als er 

geen zicht is op een spoedige verbetering? 

 

4. Is de gedeputeerde met ons van mening dat het mede 

daarom onacceptabel is dat deze plannen weer op de 

lange baan worden geschoven, en wat denkt hij te 

ondernemen om een andere oplossing te vinden die wel 

binnen de eerder geplande tijd kan worden gerealiseerd? 

Indiener(s) (fractie / naam / handtekening) 
ChristenUnie, Ynze de Boer 
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